
 

 

Bijdrage raadsnota ZN 203575 Vaststellen inrichting en krediet “herbezinning” reconstructie Bromtol. 

Voorzitter 

Om met de uitspraken van de portefeuillehouder verkeer te starten, ik ben bij alle mensen koffie 

gaan drinken. Inderdaad er is al veel koffie over gezet en gedronken over dit voorliggende voorstel. 

De raad heeft een heroverweging gemaakt en het college en met de name de portefeuillehouder 

verkeer en de ambtelijke medewerkers zijn hiermee aan de slag gegaan. 

Er ligt nu een gedragen voorstel waarmee we tot 2040 vooruit kunnen. Het is een fikse investering, 

maar voor een goede bereikbaarheid en ontsluiting van onze gemeente heeft de fractie van 

Gemeentebelangen dat er graag voor over. 

U merkt het al, we gaan instemmen met het voorliggende voorstel en spreken de complimenten uit 

aan de portefeuillehouder verkeer en de projectleider Bart Kokke. 

Tot zover 1e termijn 

 

 


